
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 21/2019 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 668/2019                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Παραχώρηση χρήσης της αίθουσας 
συνεδριάσεων του Δ.Σ. στον Σύλλογο 
Εκπαιδευτικών Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης 
Νομού Ημαθίας 

 
Σήμερα 23 Οκτωβρίου του έτους 2019 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 17-10-2019 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Προέδρους Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του 
άρθρου 67 του ν.3852/2010, όπως αυτό αντικαταστάθηκε από το άρθρο 74 του ν.4555/2018. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  39 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1) Η. Τσιφλίδης, 2) Β. Παπαδόπουλος, 3) Σ.Ασλάνογλου, 4) Κ. 
Ρίζος, 5) Θ.Θεοδωρίδης, 6)Α.Τσαχουρίδης, 7) Σ.Διαμάντης, 8) 
Β.Λυκοστράτης, 9) Κ. Γρηγοριάδης, 10) Λ.Ακριβόπουλος, 11) Θ. 
Κορωνάς, 12) Α. Λαζαρίδης, 13) Α.Σιδηρόπουλος, 14)Α.Δέλλας, 
15)Λ.Ασλανίδης, 16)Γ.Μπατσαρά, 17) Σ. Τζήμα, 18) 
Ε.Κελεσίδης, 19)Κ.Βασιλειάδης, 20) Κ.Παλουκίδης, 21) 
Δ.Πυρινός, 22)Χ.Τσιούντας, 23)Ν.Λαζόπουλος, 24) Π.Παυλίδης, 
25) Γ.Γουλτίδης, 26) Γ.Μιχαηλίδης, 27)Χ.Κελεσίδης, 28) 
Ν.Αγγέλου, 29) Α.Μαρκούλης, 30) Κ.Τροχόπουλος, 31) 
Σ.Στουγιάννος, 32)Κ.Θεοδωρίδης, 33) Π.Μουχτάρη, 34) 
Α.Συμεωνίδου, 35)Δ.Τσανακτσίδης, 36) Δ.Ράλλη, 37) 
Γ.Δεμερτζίδης, 38) Γ.Μελιόπουλος, 39) Ι.Τσαναξίδης. 

Μ. Σουμελίδης, Θ.Καζαντζίδης 

                 Παρόντες πρόεδροι και εκπρόσωποι Κοινοτήτων                                                                
Γ.Τσιλογιάννης, Χ.Κεχαΐδης, Η.Καραμήτσος, Ι.Σιδηρόπουλος, Α. Τσαπράνης, Α.Καραβασίλης, Ι.Καραγιάννης 

Απόντες πρόεδροι & εκπρόσωποι Κοινοτήτων 
Σ.Κωτσιαντής, Σ.Παπά, Μ.Παπαδοπούλου, Ε.Χειμωνόπουλος, Α.Ζησιόπουλος, Η.Σοφιανίδης, Ι.Βοργιατζίδης, 
Γ.Λιλιόπουλος, Κ. Τζήμας, Α. Τσιφλίδης, Γ.Ευτηριάδης, Χ.Βενετικίδης, Ι.Χειμώνας, Χ. Τσανασίδης, Κ.Βύζας, 
Γ.Σίτας, Ε.Παγούρας, Π. Ποταμόπουλος, Α.Πιτούλιας, Μ. Λαμπριανίδης, Χ.Κεφτές 

 
Σημείωση: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 670/2019 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Π.Παυλίδης, Γ.Γουλτίδης, 
Γ.Μιχαηλίδης, Χ.Κελεσίδης, Ν.Αγγέλου, Λ.Ασλανίδης 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 671/2019 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Μαρκούλης, Κ.Τροχόπουλος, Σ.Στουγιάννος, 
Κ.Θεοδωρίδης, Π.Μουχτάρη και προσήλθε ο κ. Λ.Ασλανίδης 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 676/2019 απόφασης αποχώρησε η κ. Σ.Τζήμα 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 678/2019 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Λ.Ασλανίδης, Λ.Ακριβόπουλος 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 681/2019 απόφασης αποχώρησε ο κ. Δ.Πυρινός 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 682/2019 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Δεμερτζίδης και προσήλθε ο κ. Δ.Πυρινός 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 691/2019 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ.Παλουκίδης και προσήλθε ο κ. Γ.Δεμερτζίδης 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 696/2019 απόφασης προσήλθε ο κ. Κ.Παλουκίδης. 

 
 
 

 
 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον Δήμαρχο Κωνσταντίνο Βοργιαζίδη, ο οποίος 
εξέθεσε στο σώμα τα εξής: 

Ζητώ από το Δ.Σ. τη συζήτηση και λήψη απόφασης εκτάκτως επί του θέματος της 
παραχώρησης της χρήσης της αίθουσας συνεδριάσεων του Δ.Σ. στον Σύλλογο Εκπαιδευτικών 
Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης Νομού Ημαθίας. 

Το θέμα κατατίθεται ως έκτακτο διότι η αίτηση του Συλλόγου υποβλήθηκε σήμερα στον 
Δήμο και μέχρι την ημέρα της εκδήλωσης πιθανόν να μην πραγματοποιηθεί άλλη συνεδρίαση του 
Δ.Σ. 

Πυρινός: Θα απέχω από τη συζήτηση και την ψηφοφορία του παρόντος θέματος διότι 
είμαι Πρόεδρος του Συλλόγου. 

Μαρκούλης: Εμείς θα απέχουμε από τη συζήτηση και την ψηφοφορία του παρόντος 
θέματος 

Παυλίδης: Πρόεδρε κι εμείς με τη σειρά μας θα απέχουμε από τη συζήτηση και την 
ψηφοφορία του θέματος αυτού 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε για τη συζήτηση του θέματος αυτού ως εκτάκτου; 
Οι δημοτικοί σύμβουλοι Π.Παυλίδης, Γ.Γουλτίδης, Γ.Μιχαηλίδης, Χ.Κελεσίδης, 

Ν.Αγγέλου, Α.Μαρκούλης, Κ.Τροχόπουλος, Σ.Στουγιάννος, Κ.Θεοδωρίδης, Π.Μουχτάρη, 
Δ.Πυρινός απείχαν από την ψηφοφορία του παρόντος θέματος 

Υπέρ της συζήτησης του θέματος ως εκτάκτου ψήφισαν είκοσι οκτώ (28) δημοτικοί 
σύμβουλοι, οι: Η. Τσιφλίδης, Β. Παπαδόπουλος, Σ.Ασλάνογλου, Κ. Ρίζος, Θ.Θεοδωρίδης, 
Α.Τσαχουρίδης, Σ.Διαμάντης, Β.Λυκοστράτης, Κ. Γρηγοριάδης, Λ.Ακριβόπουλος, Θ. Κορωνάς, 
Α. Λαζαρίδης, Α.Σιδηρόπουλος, Α.Δέλλας, Λ.Ασλανίδης, Γ.Μπατσαρά, Σ. Τζήμα, Ε.Κελεσίδης, 
Κ.Βασιλειάδης, Κ.Παλουκίδης, Χ.Τσιούντας, Ν.Λαζόπουλος, Α.Συμεωνίδου, Δ.Τσανακτσίδης, 
Δ.Ράλλη, Γ.Δεμερτζίδης, Γ.Μελιόπουλος, Ι.Τσαναξίδης. 

Στη συνέχεια, αφού δέχθηκε ομόφωνα το συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το 
παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε ως 
κατεπείγον, ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα, έδωσε τον λόγο στον Δήμαρχο Κωνσταντίνο 
Βοργιαζίδη, ο οποίος εξέθεσε στο σώμα τα εξής: 

Ο Σύλλογος Εκπαιδευτικών Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης Νομού Ημαθίας συμμετέχει στο 
Πανελλήνιο Πρωτάθλημα Ποδοσφαίρου Εκπαιδευτικών Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης και μια 
φορά τον χρόνο πραγματοποιείται συνάντηση εκπροσώπων των ομάδων προκειμένου να 
συζητήσουν θέματα που αφορούν τη διοργάνωση του επόμενου πρωταθλήματος.  

Η ετήσια αυτή συνάντηση θα πραγματοποιηθεί στη Βέροια το Σάββατο 9 Νοεμβρίου 2019 
και για αυτόν τον λόγο ο Σύλλογος Εκπαιδευτικών Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης Νομού Ημαθίας 
ζητά να τους παραχωρήσουμε την αίθουσα συνεδριάσεων του Δ.Σ. και την παράθεση 
κερασμάτων στους συμμετέχοντες. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Πρόεδρος: Γνωρίζω το θέμα αυτό. Όταν πραγματοποιούνται οι αγώνες για 3-4 ημέρες 

υπάρχει μεγάλη συμμετοχή, πολλοί συμμετέχοντες με τις οικογένειές τους επισκέπτονται την 
πόλη που φιλοξενεί τους αγώνες. Η διοργάνωση των αγώνων αυτών θα γίνει μετά από 2 χρόνια 
στην Βέροια κι είναι πολύ σημαντικό για τον τουρισμό και γενικότερα για την ανάδειξη της πόλης 
μας. 

Συμφωνείτε με την εισήγηση του Δημάρχου; 
Οι δημοτικοί σύμβουλοι Π.Παυλίδης, Γ.Γουλτίδης, Γ.Μιχαηλίδης, Χ.Κελεσίδης, 

Ν.Αγγέλου, Α.Μαρκούλης, Κ.Τροχόπουλος, Σ.Στουγιάννος, Κ.Θεοδωρίδης, Π.Μουχτάρη, 
Δ.Πυρινός απείχαν από την ψηφοφορία του παρόντος θέματος 

Υπέρ της εισήγησης του Δημάρχου ψήφισαν είκοσι οκτώ (28) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Η. 
Τσιφλίδης, Β. Παπαδόπουλος, Σ.Ασλάνογλου, Κ. Ρίζος, Θ.Θεοδωρίδης, Α.Τσαχουρίδης, 
Σ.Διαμάντης, Β.Λυκοστράτης, Κ. Γρηγοριάδης, Λ.Ακριβόπουλος, Θ. Κορωνάς, Α. Λαζαρίδης, 
Α.Σιδηρόπουλος, Α.Δέλλας, Λ.Ασλανίδης, Γ.Μπατσαρά, Σ. Τζήμα, Ε.Κελεσίδης, Κ.Βασιλειάδης, 
Κ.Παλουκίδης, Χ.Τσιούντας, Ν.Λαζόπουλος, Α.Συμεωνίδου, Δ.Τσανακτσίδης, Δ.Ράλλη, 
Γ.Δεμερτζίδης, Γ.Μελιόπουλος, Ι.Τσαναξίδης. 



Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την εισήγηση του Δημάρχου. 
2.- Την με αρ. πρωτ. 494/22-10-2019  αίτηση του Συλλόγου Εκπαιδευτικών Πρωτοβάθμιας 
Εκπαίδευσης Νομού Ημαθίας. 
3.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του ν.3852/2010, όπως τροποποιήθηκε από το άρθρο 72 του 
ν.4555/2018, του άρθρου 67 του ν. 3852/2010, όπως αντικαταστάθηκε από το άρθρο 74 του ν. 
4555/2018 και του άρθρου 185 του ν. 3463/2006. 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

Α) Εγκρίνει τη συζήτηση και λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν είναι 
γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 

Β) Εγκρίνει τη δωρεάν παραχώρηση της χρήσης της αίθουσας συνεδριάσεων του Δ.Σ., 
στον Σύλλογο Εκπαιδευτικών Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης Νομού Ημαθίας, το Σάββατο 9 
Νοεμβρίου 2019 στις 11:00 π.μ., καθώς και την παράθεση κερασμάτων/εδεσμάτων, για την 
πραγματοποίηση συνάντησης εκπροσώπων ομάδων, στο πλαίσιο διοργάνωσης του επομένου 
Πανελληνίου Πρωταθλήματος Ποδοσφαίρου Εκπαιδευτικών Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης. 

Ο Σύλλογος Εκπαιδευτικών Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης Νομού Ημαθίας με δική του 
ευθύνη θα μεριμνήσει για την καθαριότητα του παραχωρούμενου χώρου κατά τη διάρκεια και 
μετά το πέρας της εκδήλωσης. 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  668 / 2019 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Αριστομένης Λαζαρίδης 

 
 

 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Η. Τσιφλίδης  Γ. Τσιλογιάννης  
Β. Παπαδόπουλος  Χ. Κεχαΐδης  
Σ. Ασλάνογλου  Α. Τσαπράνης  
Κ. Ρίζος  Ι. Σιδηρόπουλος  
Θ. Θεοδωρίδης  Α. Καραβασίλης  
Α. Τσαχουρίδης  Ι. Καραγιάννης  
Σ. Διαμάντης  Η. Καραμήτσος  
Β. Λυκοστράτης     
Κ. Γρηγοριάδης     
Λ. Ακριβόπουλος     
Θ. Κορωνάς     
Α. Σιδηρόπουλος     
Α. Δέλλας     
Λ. Ασλανίδης     
Γ. Μπατσαρά     
Σ. Τζήμα     
Ε. Κελεσίδης     
Κ. Βασιλειάδης     
Κ. Παλουκίδης     
Δ. Πυρινός     
Χ. Τσιούντας     
Ν. Λαζόπουλος     
Π. Παυλίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Γ. Μιχαηλίδης     
Χ. Κελεσίδης     
Ν. Αγγέλου     
Α. Μαρκούλης     
Κ. Τροχόπουλος  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  4-11-2019 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Σ. Στουγιάννος 
Κ. Θεοδωρίδης 
Π. Μουχτάρη 
Α. Συμεωνίδου 
Δ. Τσανακτσίδης 
Δ. Ράλλη 
Γ. Δεμερτζίδης 
Γ. Μελιόπουλος 
Ι.  Τσαναξίδης 
  

 
 
  

 


